
 
 
 

MONDELINGE VRAGEN 
“Krakers Nieuwe Houtenseweg deel 2” 

Raadsleden Tess Meerding (VVD) en Henk van Deún (PVV) 
(10 januari 2018) 

 
 
Op donderdag 1 november jl. stelde de Utrechtse VVD mede namens de PVV vragen over de 

krakers die een terrein langs de Nieuwe Houtenseweg bezet hebben. In de beantwoording gaf de 

wethouder aan dat er door zowel de gemeente als Rijkswaterstaat aangifte van de bezetting is 

gedaan en dat beide partijen zich nog zouden beramen over welke verdere stappen juridisch 

mogelijk zijn. Tot op heden is er geen teken van handhaving of ander ingrijpen te zien, het terrein 

wordt zelfs meer volgebouwd en het aantal mensen dat er verblijft groeit.  

Dit brengt de fracties van de VVD en de PVV tot de volgende vragen: 

1. Bevestigt het college dat kraken in Utrecht verboden en strafbaar is?  
2. Wat is de huidige status van de gedane aangiften?  
3. Hoe staat het met de juridische stappen die de gemeente en Rijkswaterstaat kunnen 

nemen?  
4. Is er inmiddels contact met de krakers? Zo ja, wat is er uit dit contact voortgekomen? 
5. Is het college het met de VVD en de PVV eens dat de ontruimingskosten alleen maar 

zullen stijgen naarmate het terrein langer gekraakt blijft?  
6. Is het college het met de VVD en de PVV eens dat het, in het licht van bovenstaande, 

noodzakelijk is het terrein zo snel mogelijk te ontruimen?  
 


